
Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 10.09.2015
Behandling:

Knut Ring meldte seg inhabil i forhold til behandling av saken da han sitter i styret i Sava. Bodil 
Grande trådte inn som vara.

Hallgeir Grøntvedt (SP) fremmet på vegne av SP, H og FRP følgende forslag til vedtak:
1. Formannskapet/kommunestyret ber om at rådmannen inngår avtale med SAVA AS slik at 

brukere som i sin individuelle opplæringsplan(IOP)/individuelle plan (IP) har som mål å 
kvalifisere seg for en varig tilrettelagt arbeidsplass (VTA-plass) får sitt tilbud om tilrettelagt 
aktivitet på SAVA AS. Dersom målet om en VTA-plass ikke er mulig, gis tilbud om 
tilrettelagt aktivitet på Fjæraveien Arena.

2. Formannskapet/kommunestyret ber om at det inngås avtale med SAVA AS fra 01.01.16 og 
at det avsettes en årlig ramme til dette formålet tilsvarende 80 % stilling så lenge kommunen 
har brukere med mål om å kvalifisere seg for en VTA-plass. (Dette er lik den ressursen 
kommunen i dag bruker i voksenopplæringen på Fjæraveien Arena.)

3. Finansieringen krever en omfordeling i forbindelse med behandling av driftsbudsjettet for 
2016.

Bodil Grande (A) fremmet følgende forslag til vedtak:
Vi foreslår at formannskapet/kommunestyret fatter følgende vedtak: 
1. Formannskapet/kommunestyret ber om at rådmannen resetter nødvendige avtaler med 

SAVA AS slik at brukere med behov får et tilrettelagt aktivitetstilbud som er tilpasset den 
enkelte. Formannskapet/kommunestyret ber videre om at tiltaket iverksettes så snart som 
praktisk mulig, og at eventuelle merkostnader for budsjettåret 2015 legges frem for 
kommunestyret med forslag til finansiering.

2. Formannskapet/kommunestyret ønsker å videreføre tilbud om tilrettelagt aktivitet ved 
SAVA AS i 2016. Finansieringen tas opp i forbindelse med behandling av driftsbudsjettet 
for 2016. 

Alternativ votering mellom forslag fremmet av Hallgeir Grøntvedt (SP) og Bodil Grande (A):
Forslag fremmet av Hallgeir Grøntvedt (SP) på vegne av SP, H og FRP, ble vedtatt med 5 mot 2 
stemmer.

Endelig vedtak:

1. Formannskapet/kommunestyret ber om at rådmannen inngår avtale med SAVA AS slik 
at brukere som i sin individuelle opplæringsplan (IOP)/individuelle plan (IP) har som 
mål å kvalifisere seg for en varig tilrettelagt arbeidsplass (VTA-plass) får sitt tilbud om 
tilrettelagt aktivitet på SAVA AS. Dersom målet om en VTA-plass ikke er mulig, gis 
tilbud om tilrettelagt aktivitet på Fjæraveien Arena.

2. Formannskapet/kommunestyret ber om at det inngås avtale med SAVA AS fra 01.01.16 
og at det avsettes en årlig ramme til dette formålet tilsvarende 80 % stilling så lenge 
kommunen har brukere med mål om å kvalifisere seg for en VTA-plass. (Dette er lik den 
ressursen kommunen i dag bruker i voksenopplæringen på Fjæraveien Arena.)

3. Finansieringen krever en omfordeling i forbindelse med behandling av driftsbudsjettet 
for 2016.


